

🕒 2H50 ☀️ 3 DIRECT LUXAIR FLIGHTS/WEEK*

Faro

PORTUGAL

EN Considered one of the best beach destinations, the Algarve region in southern Portugal inspires all visitors with its golden beaches, desert islands, elegant villages and a rich seafood cuisine.

FR La région de l'Algarve au sud du Portugal charme tous ses visiteurs avec ses plages dorées, ses îles désertes, ses villages élégants et ses nombreuses spécialités culinaires de poissons et de fruits de mer.



CIDADE VELHA
 EN AlgGet lost in the city's cobbled streets within medieval city walls leading to the main square of Largo da Sé. The Arco da Vila facing the harbour was one of the historical entrances to the old town.
 FR Perdez-vous dans les rues pavées à l'intérieur des remparts de la cité médiévale jusqu'à la grande place de Largo da Sé. L'Arco da Vila, face au port, était une des portes d'entrée historiques de la vieille ville.
www.visitalgarve.pt



ZIP LINE

EN Algarve has the only cross-border zip line in the world, connecting Portugal and Spain 720 metres long crossing the Guadiana River.
 FR L'Algarve possède la seule tyrolienne transfrontalière au monde. Longue de 720 mètres, elle passe au-dessus du fleuve Guadiana et relie le Portugal et l'Espagne.

www.limitezero.com



VICENTINE COAST

EN The coastline between Odeceixe and Burgau is known for its wilderness. Do not miss the beaches of Cordoama and Bordeira.
 FR Le littoral entre Odeceixe et Burgau est connu pour ses côtes sauvages. Ne manquez en aucun cas les plages de Cordoama et Bordeira.

www.visitalgarve.pt



ESTAMINÉ

EN The textures, aromas and flavours of the sea inspire the menu of this restaurant in Ilha Deserta. The charcoal-grilled fish and the local clams are a must-try.
 FR Textures, arômes, saveurs: la mer inspire le menu de ce restaurant d'Ilha Deserta. Le poisson grillé au charbon de bois et les palourdes locales sont à goûter absolument.

+351 917 811 856
www.ilhadeserta.com

TIP → 1

EN Faro's maritime museum is the oldest in the region – it opened in 1889 – and exhibits different models of naval and fishing boats.
 FR Ouvert en 1889, le musée maritime de Faro est le plus ancien de la région et présente une collection de maquettes de navires de guerre et de pêche.
 Rua Comunidade Lusíada

TIP → 2

EN PortoBay hotel in Olhos de Água has direct access to the famous beach of Falésia and offers a wide range of gastronomic experiences.
 FR L'hôtel PortoBay à Olhos de Água dispose d'un accès direct à la célèbre plage de Falésia et propose une vaste palette d'expériences gastronomiques.
www.portobay.com

Texts → David Palacios Photos → Algarve Tourism Bureau, Câmara Municipal de Faro, Animaris